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Številka: II/TAJ/2014-066-1 
Datum: 7. 10. 2014   
 

ZAPISNIK  1. redne seje Sveta staršev OŠ Bičevje, 29. 9.  2014  

 
 
Prisotni: Jerneja Kukovica – 1. a, Katarina Klepec – 1. b, Teja Lenardič – 2. a, Ana Vehovec – 2. a, 
Mojca Premerl – 2. b, Petra Lebeničnik – 3. b, Aleš Grudnik – 4. b, Ana Kraigher Tkavc – 5. b, 
Robert Jamnik 6. a, Marija Burnik – 7. a, Martin Zemljič – 7. b, Ingrid Merlak – 8. a, Mojca Štarus – 
8. b, Andreja Gorenc – 9.a. 
 
Opravičeno odsotni: Nataša Milivojevič – 5. a  
 
Prisotni vabljeni: Miriam Stanonik, ravnateljica, Maja Novljan, pomočnica ravnateljice 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Potrditev dnevnega reda 1. redne seje staršev. 
2. Pregled in potrditev zapisnika seje Sveta staršev OŠ Bičevje. 
3. Pregled in seznanitev z realizacijo Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2013/14. 
4. Pregled in seznanitev z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2014/2015. 
5. Pregled in seznanitev z letnim načrtom dejavnosti za šolsko leto 2014/2015. 
6. Seznanitev z samoevalvacijo Vzgojnega načrta OŠ Bičevje. 
7. Pobude, predlogi in vprašanja. 

 
 
 
 
1. točka 
 
Dnevni red 1. redne seje Sveta staršev OŠ Bičevje, 22. 9. 2014 je bil potrjen. V nadaljevanju je bila 
pregledana realizacija sklepov 2. točke zapisnika Sveta staršev OŠ Bičevje. V okviru prve točke je 
bila prav tako izvoljena namestnica predsednika Sveta staršev Martina Zemljiča Marija Burnik. 
 
2. točka 
Realizirano v 1. točki 
 
3. 4. 5. točka 
 
Ga. Miriam Stanonik, ravnateljica je v nadaljevanju predstavila in sicer: 

• realizacijo Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2013/14,  
• Letni delovni načrt za šolsko leto 2014/15 in letni načrt dejavnosti za šolsko leto 2014/15. 

 
Na začetku predstavitve je ravnateljica posebej poudarila, da je bilo v šolskem letu 2013/2014 na šoli 
več otrok, kot v preteklem šolskem letu (415 otrok, + 16 več, kot v letu 2013/14), 
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• iz Letnega načrta je posebej poudarila oz. pohvalila odlične rezultate po posameznih 
področjih (slovenski jezik, angleški jezik, 49,7%, slovensko povprečje je 48,3%), 

• ugotovljeno je bilo, da je bil obisk pouka 93,6%, za 1,3% nižji, kot leto prej, kar je zaradi 
izjemno visoko število neupravičenih ur (815) zaskrbljujoče. Posebej je poudarila, da naj 
starši svojih otrok neupravičeno ne opravičujejo od njihovih obveznosti do šole, 

• v nadaljevanju je ravnateljica predstavila podrobno realizacijo še ostalih točk iz Letnega 
načrta 2013/2014. 

 
Različne pobude staršev v zvezi 3. točke: 
 

• predlog (timski sestanki s predstavniki mladinskega doma Malči Beličeve) za izboljšanje 
odnosov med starši otrok in otroci iz mladinskega doma, 

• vprašanje, kaj je namen BIT centra, kamor hodijo otroci na športni dan, 
• predlog staršev je bil tudi vključitev otrok v različne projekte (tečemo za podnebne 

spremembe, sodelovanje na ljubljanskem maratonu, odgovor ravnateljice je bil, da so 
lahko otroci vključeni v različne projekte samo z pisnim dovoljenjem staršev. 

• V zvezi teh predlogov se je razvila zanimiva debata in se bo poizkušala najti rešitev za 
obe strani. 

 
6. točka 
 
Pomočnica ravnateljice, Maja Novljan nas je v zvezi te točke seznanila s samoevalvacijo Vzgojnega 
načrta OŠ Bičevje, ki je v prilogi tega zapisnika. 

 
7. točka 

 
Ravnateljica nas je v nadaljevanju sestanka seznanila s spremembo Vzgojnega načrta OŠ Bičevje. 
 
 
8. točka 

 
V zvezi te točke nas je predsednik Sveta staršev g. Zemljič seznanil s pobudami, predlogi in 
vprašanji staršev, ki jih je prejel v zvezi različnih zadev in sicer; 
 

- neprimerne omarice na OŠ Bičevje (previsoke za vse učence),  
      Sklep: išče se rešitev, 
 
- ureditev postajališča šolskega avtobusa na Tbilisijski ulici, predlog staršev  
      Sklep: išče se rešitev, 
 
- možnost razširitve šolskega okoliša OŠ Bičevje in uporaba šolskega prevoza učencev iz 

območja Dolgega mostu, predlog staršev 
      Sklep: po izjavi ravnateljice trenutno to ni mogoče, poiskala se bo rešitev, 
 
- predlog staršev - možnost uporabe računalnika za učence (po končanju pouka) z dostopom - 

do interneta (kiosk), 
     Sklep: računalnik se po izjavi predstavnikov OŠ Bičevje že nahaja v 1. nadstropju  šole 

in ga je mogoče uporabljati, ko se zaključijo vse aktivnosti po urniku, 
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- predlog staršev za sofinanciranje otrok, ki se ne morejo udeležiti vseh šolskih dejavnosti 

(izleti), 
      Sklep: po izjavi pomočnice ravnateljice tak sklad že obstaja, starši otrok, ki ne zmorejo 

plačevanja (hrane, drugih zadev) že vedo kaj morajo postoriti, 
 
- predlog šole je bil, da se v času novoletnega sejma, ki poteka v času božičnih – novoletnih 

praznikov na šoli starši otrok v čim večjem številu udeležijo te aktivnosti, ker bi se potem 
zbrana sredstva iz tega sejma namenila takšnim projektom, 

 
- predstavitev različnih poklicev za učence 8 in 9. razredov, kar se tiče morebitne predstavitve 

policistov bi bilo potrebno vsaj o tem seznaniti PP Vič, da se na ta dogodek ustrezno 
pripravijo (preko vodje policijskega okoliša). Prav tako je komandir PP Vič ponudil možnost 
aktivnega sodelovanja predstavnika policije na sestanku sveta staršev, ko se obravnava 
problematika cestnega prometa. 

- predlog staršev, da se opozori voznike šolskega avtobusa na primerno obnašanje (uporaba 
mobitela v času vožnje, kajenje pred poslopjem šole, ko se čaka na otroke in vožnja otrok na 
avtobusu – toliko, kot je sedežev ne več), 

 
- predlog staršev po uporabi manj živil z manj sladkorja pri različnih obrokih, 
      Sklep: poiskala se bo rešitev, oz. opozoriti bo potrebno v kuhinji na dosledno 

spoštovanje tega sklepa. 
 

- Pripomba staršev na izvedbo letnega tabora v Savudriji, ne pošiljati otrok na vsak način v 
vodo, ker kasneje zbolijo in v nadaljevanju izostanejo od pouka v šoli. 

 
- Ravnateljica nas je ponovno opozorila na spoštovanje hišnega reda in sicer je šola zaprta med 

07.30 in 08.00 in po končanju vse šolskih aktivnosti posebej opozorila, da se ne prihaja po 
otroke med 14.00 – 15.00 uro, ko imajo otroci še svoje obveznosti v OPB. 

 
- Zadnja pripomba je bila rešitev parkiranja pred OŠ Bičevje za kratek čas (odložitev otroka), 

ker naj bi bili nekateri starši kaznovani s strani policije za tako početje. 
 

 
Sestanek se je zaključil ob 19.30 uri. 
 
 
 
Zapisnik sestavil:                                                                                   Predsednik sveta staršev: 
Aleš Grudnik                                                                                               Martin Zemljič 
 


